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Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Rozstání konaného 
dne 3.5.2024 v zasedací místnosti v Rozstání 

 
Zahájeno: 18:00 hod.      Ukončeno: 19:50 hod. 
 
Přítomní zastupitelé: Miroslav Hrstka, Aleš Kolář, Petr Kraus, Martin Maňoušek, Martin 

Slouka, Michal Štrajt, Oto Tesař, Jaroslav Tihelka 
 
Omluvení zastupitelé: Dana Hudcová 
 
Zapisovatel:   Miroslav Hrstka 
Návrhová komise:  Martin Slouka, Jaroslav Tihelka  
Ověřovatelé zápisu:  Aleš Kolář, Oto Tesař 

 
Program: 

1. Zahájení 
2. Hospodaření obce za rok 2023, závěrečný účet obce za rok 2023 
3. Účetní závěrka obce za rok 2023 
4. Účetní závěrka školy a školky za rok 2023 
5. Rozpočtová opatření 
6. Koncept smlouvy o termínovaném účtu 
7. Smlouva o poskytnutí příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti Olomouckého kraje 
8. Smlouva o nájmu a smlouva o smlouvě budoucí  
9. Smlouvy o zřízení věcného břemene 
10. Smlouva o bezúplatném převodu majetku do svazku Drahanská vrchovina 
11. Žádost o prominutí nájmu kadeřnictví za roky 2023 a 2024 
12. Dodatek k pachtovní smlouvě  
13. Návrh znaku a vlajky obce 
14. Žádosti o dar 
15. Skupina pro interní audit 
16. Diskuze 

17. Závěr 
 
Bod 1 - Zahájení 
Zasedání zahájil starosta obce Petr Kraus, přivítal přítomné, seznámil s programem a dotázal se, zda 
má někdo návrh na doplnění. Nikdo neměl návrh na doplnění, nechal tedy o programu zasedání 
hlasovat. 
Hlasování o programu veřejného zasedání: Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
Starosta určil zapisovatelem Miroslava Hrstku, navrhl návrhovou komisi Martina Slouku a Jaroslava 
Tihelku a ověřovatele zápisu Aleše Koláře a Otu Tesaře. Návrhy zastupitelstvo schválilo. 
 
Hlasování o návrhové komisi a ověřovatelích zápisu: Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
Usnesení:  Zastupitelstvo schválilo program veřejného zasedání, návrhovou komisi a ověřovatele 
zápisu. 
     Usnesení bylo přijato 

 
Bod 2 – Hospodaření obce za rok 2023, závěrečný účet obce za rok 2023 
Starosta seznámil s hospodařením obce za rok 2023 a se závěrečným účtem obce za rok 2023. 
Z krajského úřadu byl proveden audit, který nezjistil žádná velká pochybení a bylo tedy celkově vše 
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v pořádku. Po krátkém projednání nechal starosta hlasovat o závěrečném účtu a zastupitelstvo jej 
schválilo bez výhrad. 
Hlasování o hospodaření obce za rok 2023:  Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
 
Usnesení:  Zastupitelstvo obce projednalo závěrečný účet obce za rok 2023 a vyjádřilo souhlas 

s celoročním hospodařením obce a to bez výhrad. 

     Usnesení bylo přijato. 

Bod 3 – Účetní závěrka obce za rok 2023 
Starosta seznámil s účetní závěrkou obce Rozstání za rok 2023. Zastupitelstvo ji schválilo.  
Hlasování o účetní závěrce obce Rozstání za rok 2023:   Pro -  8, Zdržel se – 0, Proti -  0 
 
Usnesení:  Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku obce Rozstání za rok 2023  (viz. protokol).  
 

Usnesení bylo přijato 
 
Bod 4 – Účetní závěrka školy a školky za rok 2023 
S účetní závěrkou školy a školky za rok 2023 seznámil starosta. Zastupitelstvo po krátkém projednání 
tuto závěrku schválilo. 
Hlasování o účetní závěrce školy a školky za rok 2023:   Pro -  8, Zdržel se – 0, Proti -  0 
 
Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku Základní školy a mateřské školy Rozstání, okr. 
Prostějov,  příspěvková organizace, za rok 2023  (viz. protokol).  
   

Usnesení bylo přijato 
 
Bod 5 – Rozpočtová opatření 
O provedených rozpočtových opatřeních  č. 1/2024, 2/2024 a 3/2024 podal starosta informace, 
protože tato opatření schvaloval sám ve své kompetenci. Zastupitelstvo je vzalo na vědomí. Dále 
přítomné seznámil s rozpočtovým opatřením č. 4/2024 viz. příloha. Po krátkém projednání nechal o 
rozpočtovém opatření č. 4/2024 hlasovat. 
Hlasování o rozpočtovém opatření č. 4/2024:  Pro -  8, Zdržel se – 0, Proti -  0 
 
Usnesení:  Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1/2024, 2/2024 a 3/2024 provedená 
starostou obce. Schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2024 
 

Usnesení bylo přijato 
 
Bod 6 – Koncept smlouvy o termínovaném účtu 
Starosta seznámil s možností převodu volných finančních prostředků z běžného účtu na účet 
termínovaný, kde se prostředky zhodnotí. Maximální možné množství prostředků na jeden 
termínovaný účet je 3 mil.Kč. Úroková sazba je 4,5% na 3 měsíce s možností automatického 
prodloužení s novou sazbou k příslušnému datu nebo ukončení. Dále je možné úročit za 4% na 6 
měsíců a za 3% v délce 1 roku. Tyto sazby nabízí Komerční banka a.s., kde má obec zřízena i běžný 
účet. V současné době převede obec na termínované účty 9 mil. Kč (3x po 3 mil. Kč). Po projednání 
možností a množství volných prostředků nechal starosta hlasovat o konceptu smlouvy o 
termínovaném účtu mezi obcí Rozstání a KB a.s.  
 
Hlasování o konceptu smlouvy o termínovaném účtu:   Pro -  8, Zdržel se – 0, Proti -  0 
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Usnesení:  Zastupitelstvo schválilo koncept smlouvy o termínovaném účtu mezi obcí Rozstání a KB a.s.
  

Usnesení bylo přijato 
 
Bod 7 – Smlouva o poskytnutí příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti Olomouckého kraje 
Starosta seznámil s návrhem smlouvy na zajištění dopravní obslužnosti mezi obcí a Olomouckým 
krajem, který v tomto případě je zastoupen Koordinátorem integrovaného dopravního systému 
Olomouckého kraje, příspěvkovou organizací. Zastupitelstvo Olk schválilo, že poskytovatel (obec) 
poskytne příjemci (kraji, jeho příspěvkové organizaci) příspěvek ve výši 185 Kč ročně na jednoho 
obyvatele. Výsledná částka z předchozího roku se bude meziročně navyšovat do maximální výše inflace 
5%, v případě nižší inflace bude částka navýšena o skutečnou výši inflace vyhlášenou ČSU. 
VZOREC PRO VÝPOČET: 
Počet trvale žijících obyvatel (k 31.12.rok-2 *185*inflační doložka 5% = výsledný příspěvek 
K tomuto bodu se rozšířila diskuze o tom, že některé obce nechtějí tuto smlouvu s krajem podepsat. 
Dle vyjádření starosty by mohlo postupně dojít k omezení dopravní obslužnosti, mohlo by dojít ke 
zrušení některých spojů, jak se již dříve v některých obcích stalo. 
p.K: dotazoval se kolik by obec stálo, aby spoj v 18:00, který ukončí linku v Baldovci a vrací se na 
Drahany mohl nabrat cestující zpět do Rozstání popřípadě až do Drahan, kde parkuje. 
Starosta: prověříme 
p. Maňoušek: dle zkušeností z Jmk z velkou pravděpodobností se nepodaří toto prosadit a příspěvky, 
které obce poskytují na dopravu nepokrývají obrovské náklady na dopravu, které vynaloží ještě kraj 
Další příspěvky do diskuze nebyly. Starosta tak nechal hlasovat o smlouvě mezi obcí a Olomouckým 
krajem o příspěvku k zajištění dopravní obslužnosti. 

 
Hlasování o smlouvě o poskytnutí příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti Olomouckého kraje:   Pro 
-  8, Zdržel se – 0, Proti -  0 
 
Usnesení: Zastupitelstvo schválilo smlouvu o poskytnutí příspěvku na zajištění dopravní obslužnosti 

Olomouckého kraje mezi obcí Rozstání, Rozstání 77 a Olomouckým krajem, Jeremenkova 40a, 779 11 

Olomouc zastoupený Koordinátorem Integrovaného dopravního systému Olomouckého kraje, 

příspěvková organizace. 

Usnesení bylo přijato 

Bod 8 – Smlouva o nájmu a smlouva o smlouvě budoucí  
Starosta seznámil s návrhem smlouvy o nájmu a smlouvou o smlouvě budoucí mezi obcí a Olomouckým 
krajem, který je v tomto případě zastoupený Správou silnic Olomouckého kraje, příspěvkovou 
organizací. Tato smlouva odkazuje na nájemné a následný převod pozemku pod budoucím chodníkem, 
který obec plánuje zbudovat směrem k novému hřbitovu, aby návštěvníci hřbitova nevstupovali mezi 
hřbitovem a zástavbou obce do vozovky a obec tak zajistila bezpečnější přístup ke hřbitovu, jelikož 
doprava z lomu a do kempu v letní sezoně je značná. Smlouvu je třeba uzavřít před požádáním o vydání 
územního souhlasu. Tuto podmínku si SSOk stanovila ve vyjádření ke stavbě pod č.j. SSOK-JH 
29163/2023. 
 
Hlasování o smlouvě o nájmu a smlouvě o smlouvě budoucí mezi obcí a Olomouckým krajem.:  
Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
Usnesení: Zastupitelstvo schválilo smlouvu o nájmu a smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti 

mezi obcí Rozstání a Olomouckým krajem zastoupeným Správou silnic Olomouckého kraje, 

příspěvkovou organizací se sídlem Olomouc, Hodolany, Lipenská 753/12 
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Usnesení bylo přijato 

 
Bod 9 - Smlouvy o zřízení věcného břemene 
Starosta seznámil přítomné se smlouvou o zřízení věcného břemene mezi obcí a EG.D. a.s., která se 
týká pozemku p.č. 2018/10 v k.ú. Rozstání pod Kojálem. Bylo zde uloženo vedení NN. Smlouva navazuje 
na smlouvu o smlouvě budoucí, která byla podepsána 11.11.2022. ke smlouvě přiložen geometrický 
plán. Výše náhrady je jednorázově 2 500 Kč + DPH. 
 
Hlasování o schválení smlouvy o zřízení věcného břemene mezi obcí a EG.D. a.s.,:  Pro -  8, Zdržel se - 
0, Proti -  0 
 
Usnesení: Zastupitelstvo schválilo smlouvu o zřízení věcného břemene č: PR-014330087436/002-ADS 

mezi obcí Rozstání, Rozstání 77 a EG.D,a.s. se sídlem Lidická 1873/36, Černé Pole, 602 00 Brno 

Usnesení bylo přijato 
 Dále v tomto bodu starosta seznámil přítomné se smlouvou o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene mezi obcí a EG.D. a.s., která se týká pozemku p.č. 270/27 v k.ú. Rozstání pod Kojálem. Na 
tomto pozemku bude do země uloženo zemnění pro budoucí čerpací stanici splaškové kanalizace. Ke 
smlouvě přiložena koordinační situace. 
 
Hlasování o schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene mezi obcí a EG.D. a.s.,:  
Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
 
Usnesení: Zastupitelstvo schválilo smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č: PR-

001030087159/002-MOPR mezi obcí Rozstání, Rozstání 77 a EG.D,a.s. se sídlem Lidická 1873/36, Černé 

Pole, 602 00 Brno 

Usnesení bylo přijato 
 
Bod 10 - Smlouva o bezúplatném převodu majetku do svazku Drahanská vrchovina 
Starosta seznámil přítomné se smlouvou. V roce 2022 bylo na náklady obce vybudováno prodloužení 
vodovodu v Rozstání na p.č.2018/7. Od 1.7.2024 přebírá provozování VAS Boskovice proto je nutné 
tyto části vodovodu převést do svazku, jelikož smlouvu o provozování má uzavřenou svazek nikoli 
obec. V případě, že by obec ze svazku vystoupila bude vodovod převeden zpět na obec. Po krátké 
debatě starosta přistoupil k hlasování. 
Hlasování o schválení smlouvy o bezúplatném převodu majetku do svazku Drahanská vrchovina: Pro -  
8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
 
Usnesení: Zastupitelstvo schválilo smlouvu o bezúplatném převodu majetku mezi obcí Rozstání, 

Rozstání 77 a dobrovolným svazkem obcí Drahanská vrchovina se sídlem Protivanov 32, kde 

předmětem smlouvy je převod vodovodu v obci Rozstání na p.č. 2018/7. 

Usnesení bylo přijato 
Bod 11 – Žádost o prominutí nájmu 
O prominutí nájmu za rok 2023 a 2024 požádala Tereza Kuběnová, která provozuje v budově OÚ 
kadeřnictví, z důvodu čerpání rodičovské dovolené. Platí 250,- Kč měsíčně + 200,- Kč energie měsíčně. 
Jedná se o prominutí částky 3 000,- Kč/1 rok. 
Hlasování o prominutí nájmu Tereze Kuběnové : Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
Usnesení:  Zastupitelstvo schválilo prominutí nájmu Tereze Kuběnové za rok 2023 a 2024 
     Usnesení bylo přijato 
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Bod 12 – Dodatek č.2 k pachtovní smlouvě č.1591 
 
Starosta seznámil s dodatkem č.2 k pachtovní smlouvě č. 1591 mezi obcí Rozstání a společností AGRO 
Rozstání družstvo. Dodatek aktualizuje výši daně u které došlo v rámci konsolidačního balíčků ke 
zvýšení cca o 80%  
 
Hlasování o schválení dodatku č.2 k pachtovní smlouvě č.1591: Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
 
Usnesení:  Zastupitelstvo schválilo dodatek č.2 k pachtovní smlouvě č.1591 mezi obcí Rozstání a 
společností AGRO Rozstání družstvo. 
     Usnesení bylo přijato 

 
Bod 13 – Návrh znaku a vlajky obce 
 
Starosta seznámil s návrhem znaku a vlajky obce. Aby mohl být znak s vlajkou obci (zákonně) udělen 
předsedou poslanecké sněmovny, musí být faktograficky zdůvodněný (připojuje se k žádosti výklad) a 
splňovat nejenom obvyklá heraldická a vexilologická pravidla, ale i tzv. základní zásady stanovené 
schvalovacím sněmovním podvýborem. Mezi ty patří např. tato omezení : 

• Navrhované znaky musí splňovat základní heraldická pravidla (tj. neklást barvu na barvu, kov 
na kov, kožešinu na kožešinu, nesmí být zobrazen prostorově). V žádném případě se 
nepřipouštějí odstíny barev nebo stínování. Znak má být co nejjednodušší a měl by obsahovat 
co nejmenší počet obecných figur. Obecné figury musí vyplňovat celý štít, případně pole. 
Součástí znaku nemohou být firemní loga, ochranné známky, obchodní značky atd. 

• Nelze vkládat do štítu (pole) celé další štíty či dokonce celé erby tvořené štítem, přilbou a 
přikrývadly. 

• Jako obsah znaku obce se nepřipouštějí realistická vyobrazení konkrétních staveb či 
přírodních útvarů. Takové figury musí být heraldicky stylizovány. 

Stávající (neoficiálně) užívaný (neheraldický) "znak" s realistickým zobrazením kostela, vystupujícím 
ze stromoví a doplněný štítem s rybou porušuje výše vyjmenované zásady, které jsou pro Sněmovnu 
závazné. 
Ze tří variant zastupitelstvo vybralo variantu 1 (viz. příloha). Popis jednotlivých symbolů dle heraldika: 

• vodní i větrné mlýnské kolo zastupuje oba tyto unikátně dochované typy v katastru (též 
osadu Baldovec v místě mlýna) 

• tomu odpovídají barvy polí šítu, modrá (=potok, rybník) a zelená (=lesy, louky, pole) 
• úzký zlatý hrot symbolizuje název Rozstání (tj. rozestoupení krajiny či lesů, polí atd. apod.) i 

erb Liechtensteinů (ve spojení s červenou) 
• červený plamenný meč je atributem archanděla sv. Michala, patrona kostela a obce (evokuje 

též střechu kostelní věže) a stavitele kostela 
 
Hlasování o návrhu vlajky a znaku obce: Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
 
Usnesení:  Zastupitelstvo schvaluje návrh znaku a vlajky obce (s plamenným mečem a vodním i 

větrným mlýnským kolem) k žádosti o udělení těchto komunálních symbolů předsedkyní Poslanecké 

sněmovny, podané starostou obce 

     Usnesení bylo přijato 
Bod 14 – Žádosti o dar 
Obci Rozstání bylo doručeno několik žádostí o dar. Zastupitelé byli se žádostmi seznámeni na pracovní 
poradě a nyní se shodli na následující výši darů: 
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- Finanční dar pro Domov pro seniory v Kostelci na Hané ve výši 4 000,- Kč na zajištění a 
zkvalitnění péče o dva klienty z naší obce 

- Finanční dar pro Svaz tělesně postižených v ČR, okresní organizace Prostějov ve výši 2 000,- Kč 
na provozování činnosti. 

- Finanční dar pro Domov pro seniory Soběsuky ve výši 2 000,- Kč na zajištění a zkvalitnění péče 
o klienta z naší obce 

 
Hlasování o poskytnutí finančního daru pro Domov pro seniory v Kostelci na Hané ve výši 4 000,- Kč:  
Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
Usnesení: Zastupitelstvo schválilo poskytnutí finančního daru městu Kostelec na Hané, Jakubské 

náměstí 138 jako zřizovateli domova pro seniory ve výši 4 000Kč a pověřuje starostu obce k podpisu 

darovací smlouvy 

Usnesení bylo přijato 

Hlasování o poskytnutí finančního daru pro Svaz tělesně postižených v ČR, okresní organizace Prostějov 
ve výši 2 000,- Kč:  
Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
Usnesení: Zastupitelstvo schválilo poskytnutí finančního daru Svazu tělesně postižených v ČR z.s. 

okresní organizaci Prostějov, Kostelecká 4165/17, 796 01 Prostějov ve výši 2 000Kč a pověřuje starostu 

obce k podpisu darovací smlouvy. 

Usnesení bylo přijato 

Hlasování o poskytnutí finančního daru pro Domov pro seniory Soběsuky ve výši 2 000,- Kč:  
Pro -  8, Zdržel se - 0, Proti -  0 
Usnesení: Zastupitelstvo schválilo poskytnutí finančního daru Domovu pro seniory Soběsuky, 

příspěvková organizace Soběsuky 95, 798 03 Plumlov ve výši 2 000Kč a pověřuje starostu obce 

k podpisu darovací smlouvy 

Usnesení bylo přijato 

Bod 15 – Skupina pro interní audit 
Je nutné schválit skupinu pro interní audit za 1. pololetí, starosta navrhl tyto členy zastupitelstva: 
Michal Štrajt, Martin Maňoušek, Martin Slouka. Jiné návrhy nebyly proto starosta nechal hlasovat.  
Hlasování o skupině pro int. audit:   Pro -  8, Zdržel se – 0, Proti -  0 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje skupinu pro interní audit ve složení: Michal Štrajt, Martin 
Maňoušek, Martin Slouka. 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 16 – Diskuse  

- Diskusi zahájil starosta P. Kraus. Seznámil se situací ohledně plánované splaškové  kanalizace 
v Baldovci. Projekt na podán na OPŽP, nicméně je podáno velké množství žádostí a náš projekt 
je zařazen pod čarou. V květnu se bude vypisovat zkrácené řízení z NPŽP, kde bude žádost 
podána. Zde je výše dotace 60% a možnost dofinancování 20% uznatelných výdajů 
zvýhodněnou půjčkou s úrokem 1%. 20% by pak byly vlastní zdroje obce. 

- P. C: jaký je odhad ceny kanalizace 
- Starosta: projektovaná cena je 58 mil. Kč 
- P. H: Co se technicky změnilo, že je cena nyní takto vysoká, před třemi lety se mluvilo o 27 

mil.Kč 
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- Starosta: technicky se změnilo pár detailů na cenu dopadá nárust stavebních prací a materiálů 
v předešlých letech. Nyní dotace z OPŽP dostaly obce, kde není vybudována ČOV, projekty typu 
Baldovec zůstaly pod čarou 

- P. C: vrátil se k termínovaným vkladům, že u zisku je třeba počítat se zdaněním 15% 
- Starosta: víme o tom, nicméně na běžném účtu je úrok 0% proto, když nyní máme volné 

prostředky je výhodnější termínovaný vklad, který bude generovat alespoň nějaký zisk. 
- P. J. – pochvala zastupitelstvu za pořízení štěpkovače, jelikož urychlí práci a ještě lze štěpku 

využít, dále pochvala za zametení místních komunikací pronajatým zametacím strojem od 
Agra. Takto uklizené cesty nikdy nebyly. Dále upozornila na špatný stav komunikace kolem 
garáží za mostem 

- Starosta: o špatném stavu komunikace víme, bude se zde provádět výkop kanalizace, je tam 
špatné podloží, jak migruje voda mezi rybníkem a potokem. Letos v rozpočtu nachystaná 
částka na sanaci podloží 

- P. J.: Jak dopadlo jednání s p. B. ohledně lomu 
- Starosta: požadavky, které se řešily na minulém zasedání v Baldovci, byly zaslány datovou 

schránkou jak Pedopu (provozovatel lomu) tak panu B.– Lakewoodu (majiteli lomu). Jednání 
B./ P. proběhlo. Provozovatel má omezenou roční kapacitu těžby, je funkční skrápěcí linka, 
cesta směr na Nivu nesplňuje parametry k provozu nákladních aut, mostky po trase neunesou 
takovou zátěž. 

- P. K.problém s nákladní dopravou, řidiči nedodržují rychlost, vyhýbají si najetím na chodník 
- P. C.: měl již škodní událost na autě, kdy mu nákladní automobil urazil zrcátko, nutno řešit 

zátočinu u zrcadla. Zrcadlo ve špatném stavu, lidé chodí do obchodu, není tam chodník, 
náklaďáky hlavně Pedopu jezdí bezohledně. Je třeba řešit, než se něco stane. 

- P. G.: proč nákladní dopravu nekontroluje policie, vážení, rychlost… 
- P. J.: stále je přetěžován most, není dodržováno omezení tonáže na mostě, převáženy do lomu 

a zpět několikrát do měsíce bagry na valnících 
- P. K.: zaslat dotaz na životní prostředí, zda v lomu může Pedop recyklovat komodity, drtit kůru 

a podobně. Dále se nepoužívá skrápění vozidel a ani neplachtují korby nákladních aut. Bylo by 
dobrá určit 2-3 lidi, kteří budou kontrolovat skrápění, zaplachtování atd. Osadit na cestu do 
lomu značky omezující rychlost, značku upozorňující na chodce ve vozovce, jelikož tam vede 
žlutá turistická trasa do campu. Dříve vedla kolem lesa a po louce, zajímalo by ho, proč se trasa 
změnila 

- Starosta: cesta je v soukromém vlastnictví, přesun turistické trasy prověříme, značení 
projednáme s dopravním inspektorátem a vlastníkem pozemku pod komunikací 

- P. H. – vyčištění potoka – nutno dát do pořádku koryto na loukách směrem k lomu, potok si 
tam dělá svoje cesty, jsou tam popadané stromy, kdyby přišla velká voda zatopí to domy v 
Baldovci 

- Starosta: letos proběhlo vyčištění koryta od náletů v intravilánu obce. Vykácení provedly Lesy 
ČR. Správce toku jsou Lesy ČR, řešil s nimi tento úsek minulý rok. Lesy považují tuto část za 
přirozené chování potoka a finanční prostředky mají Lesy na údržbu těchto typů toků omezené. 
Uděláme několik fotografií a budeme jednat s Lesy o zařazení tohoto úseku do plánu údržby. 

 
Dále už žádné příspěvky do diskuse nebyly. 
 
Bod 11 – Závěr  
O přijatých usneseních jednotlivých bodů seznámil Martin Slouka.  
Starosta všem poděkoval a zasedání v 19.50 hod. ukončil. 


